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GRZEGORZ UFNIARZGRZEGORZ UFNIARZ
RADNY RADY MIEJSKIEJ

Szanowni Państwo.

Dzięki Waszemu poparciu jestem radnym Rady Miejskiej w Policach. 

Jestem przewodniczącym Komisji Budżetu i Finansów Gminnych.

Wobec zbliżającego się zakończenia obecnej kadencji Rady Miejskiej, przedkładam Państwu sprawozdanie 
ze swojej działalności jako radnego.

Police wrzesień 2018 r.

SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI RADNEGO 
W KADENCJI 2014-2018

M A M   C O Ś   D O   Z R O B I E N I A



Cztery lata temu na mojej stronie internetowej w dniu 6 listopada 2014 roku przedstawiłem 
swój program wyborczy na kadencję 2014-2018

Przypominam go poniżej wraz ze stanem jego realizacji:
http://grzegorzufniarz.pl/moj-program/

 Remont ulicy Bankowej – C

 Remont ulicy Robotniczej – C

 Remont ul. Zamenhofa – C

 Modernizacja śmietników na “starej” Dąbrówce –C
 -  udało mi się doprowadzić do podjęcia w tej sprawie 

uchwały przez Radę Miejską w Policach. Niestety, uchwała została 
unieważniona przez Wojewodę Zachodniopomorskiego.

 Budowa nowych miejsc parkingowych – – powstało 30 C
nowych miejsc

 Porządek i czystość –  – m. in. doprowadziłem do C
ustawienia dodatkowych pojemników na odpady organiczne(brązowe) 
na Starej Dąbrówce

 Porządek i czystość II –  – doprowadziłem do C
ustawienia 11 nowych koszy ulicznych przy ulicach Boh. Westerplatte, 
Robotniczej, Odrzańskiej

 Dialog i poszukiwanie rozwiązań –  –  zorganizowałem C
akcję „Spotkajmy się na Podwórku”

 Remont Szkoły Podstawowej nr 8 –  – Szkoła przeszła C
w ciągu 4 lat gruntowną modernizację

 ZIELONA ALEJA – wymyśliłem Zieloną Aleję i chcę ją zrealizować ale C
to jeszcze przede mną.

zrealizowany

jeszcze NIE

obecnie realizowany

 zrealizowany i 
wycofany

zrealizowany 

zrealizowane

zrealizowane

zrealizowane

zrealizowane

Mój program wyborczy
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Od złożenia ślubowania radnego na początku kadencji, 
do początku września 2018 r. złożyłem w sumie ponad 100 
interpelacji, zapytań lub wniosków do Burmistrza Polic 
w sprawach dotyczących mieszkańców Gminy:

Wybrane interpelacje i wnioski:
 Pierwsza interpelacja w kadencji - ustawienie ulicznych koszy na C
śmieci na ulicach Robotniczej, Odrzańskiej i Boh. Westerplatte w 
Policach. 

 Powiadamianie SMS mieszkańców – na mój wniosek wprowadzono w C
Policach system powiadamiania mieszkańców za pomocą SMS

 Konsekwentnie zabiegałem o wykonanie remontu ulic Bankowej i C
Zamenhofa

 Urządzenie ponad 30 miejsc parkingowych na terenie Starej DąbrówkiC

 Budynek Boh. Westerplatte 11 kompleksowa modernizacja budynku C
oraz terenu wokół niego wraz z urządzeniem parkingu

 Utwardzenie pobocza przed posesją Odrzańska 9 i urządzenie tam C
miejsc do postoju aut.

 Modernizacja chodnika prowadzącego od głównego chodnika przy C
ulicy do posesji Odrzańska 10

 Modernizacja nawierzchni ulicy Bursztynowej C

 Zwrot Radzie Osiedla nr 4 całego pomieszczenia w ich siedzibie w C
budynku OSiR

 Modernizacja drogi-sięgacza pomiędzy ul. Boh. Westerplatte 12, a C
Zamenhofa 9(dotyczy zarówno chodnika jak i drogi)

 Budowa odcinka wodociągu na ul Wiśniowej w PolicachC

 Remont chodnika pomiędzy ul. Boh. Westerplatte 17 i Odrzańską 16C

 Przebudowa drogi dojazdowej do pojemników na odpady komunalne C
przy ul. Boh. Westerplatte 11

 Przebudowa drogi dojazdowej do pojemników na odpady komunalne C
przy ul. Odrzańskiej 6 

 Budowa oświetlenia ciągu pieszego przy ul. Piaskowej 35 i 37.C

 Wymiana chodnika przy Robotniczej 18C
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 Budowa oświetlenia placu zabaw(plac zabaw Muszkieterów) C
pomiędzy posesjami Boh. Westerplatte 1,3,5, Bankowa 8,10 i 
Odrzańska 2,4,6.i rozbudowa parkingu przy tych posesjach

 Wycięcie krzewów na tyłach sklepu KORONAC

 Poprawa oświetlenia na Bankowej, rozrośnięte drzewa zasłaniają C
światło latarni

 Modernizacja alei międzyosiedlowej od ul. Boh. Westerplatte do  ul. C
Robotniczej 

 Przebudowa ul. Zamenhofa – projektC

 Budowa oświetlenia placu przy siedzibie RO nr 4C

 Naprawa chodnika przy Żłobku MiejskimC

 Studzienki telekomunikacyjne – regularnie wnioskuję o ich naprawy C
do ich właścicieli

 Chodnik przy Boh. Westerplatte 12 w kierunku BiedronkiC

 Odwodnienie na skrzyżowaniu Boh. Westerplatte/BankowaC

 Zapadnięta studzienka kanalizacyjna na tyłach nowego bloku C
Bankowa 11

 SPOCZNIK (czyli chodnik, dojście do drogi) przy Gim 1 – udało mi się C
doprowadzić do jego powstania

 Tory i przejście przez tory – dotarłem do PKP PLK aby naprawili toryC

 Wniosek o doświetlenie przejść dla pieszych na Piaskowej przy RO nr C
4 i przy skrzyżowaniu z Robotniczą

 Wniosek o doświetlenie przejścia dla dzieci na skrzyżowaniu C
Wyszyńskiego i Okulickiego – ma być wykonane jesienią 2018 – 
poprawa bezpieczeństwa dzieci w drodze do szkoły

 Walka o poprawę warunków świadczenia nocnej i świątecznej opieki C
zdrowotnej NFZ dla dzieci.

 Stale wnioskowałem o podjęcie budowy Domu KOTA w schronisku C
dla zwierząt w Dobrej

 Przyjazny Zakątek na Starej Dąbrówce – doprowadziłem do C
powstania projektu tego miejsca i wnioskuję o jego powstanie do 
Polickiego Budżetu Obywatelskiego

 Naprawa sięgacza Robotnicza-OdrzańskaC

 Montaż dwóch latarni przy Placu Nieznanego ŻołnierzaC

 Naprawa odwodnienia na skrzyżowaniu Boh. Westerplatte i BankowejC

 Plac zabaw przy Piłsudskiego 12C

 Wnioski o poprawę ul. GrunwaldzkiejC



w w w . f a c e b o o k . c o m / g r z e g o r z . u f n i a r z

Police 
na rowerze

Jednym z efektów tej współpracy był mój pomysł i 
wniosek o połączenie ścieżek rowerowych na 
Siedleckiej i Bankowej. 

Udało się do tego doprowadzić.

Jak wielu Policzan 
rekreacyjnie jeżdżę na 
rowerze. Z przyjemnością 
korzystam z wciąż 
rozwijającej się sieci ścieżek 
i dróg rowerowych w Gminie i 
Powiecie Polickim. 
Współpracuję blisko ze 
środowiskiem rowerzystów 
polickich.

Regularnie monitoruję i wnioskuję o dokonywanie napraw i koszenia trawy wzdłuż 
ścieżek w Policach i w kierunku Zakładów Chemicznych.

Spotkajmy się na podwórku
Od lat staram się utrzymywać bliski kontakt z mieszkańcami. 
Do tej pory wydawało mi się, że internet oraz moje 
comiesięczne "obchody" po osiedlu to wystarczająca formuła. 
Jednak uznałem, że konieczny jest jeszcze bliższy kontakt z 
mieszkańcami, by lepiej słyszeć ich głos, opinie i postulaty. 
Mieszkańcy są zajęci codziennością, pędem, szybkim 
upływem czasu. 

Wobec tych uwarunkowań doszedłem do wniosku, że zamiast 
czekać na ludzi, trzeba do nich przyjść samemu, "wpaść do 
nich na podwórko". 

Dlatego zorganizowałem cykl spotkań z mieszkańcami na ich 
podwórkach, pod ich domami. 

W efekcie tych spotkań skierowałem do Burmistrza wiele 
wniosków, które zgłosili sami mieszkańcy.

Spotkania w ramach projektu „Spotkajmy się na podwórku” 
kontynuuję cały czas.

Łącznie odbyło się już kilkanaście spotkań.

Z tego samego środowiska rowerzystów docierały do mnie 
sygnały o konieczności poprawy ścieżki rowerowej z Polic do 
Pilchowa a przede wszystkim przejazdów przez skrzyżowania z 
drogami leśnymi zbudowanym z kostki granitowej.

Wraz z moim kolegą radnym (też zapalonym rowerzystą) 
Zygmuntem Kołackim  podjęliśmy starania i wnioskowaliśmy o 
modernizację  tych przejazdów, co ostatecznie udało się zrobić. 
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Bilety dla dzieci
Na początku 2018 roku zwróciłem się do burmistrza Polic z wnioskiem, by wprowadzić w Policach program 
darmowej komunikacji miejskiej dla dzieci od urodzenia do ukończenia szkoły podstawowej.
Od 1 września 2018 roku dzieci z Gminy Police mogą korzystać za darmo z podróży autobusami i 
tramwajami oraz Linią Samorządową 

Dotarło do mnie wiele sygnałów od zaniepokojonych rodziców 
dotyczących niskiego poziomu opieki pediatrycznej w ramach nocnej 
i świątecznej opieki zdrowotnej w Policach.

Najpierw przeprowadziłem rozpoznanie i konsultacje z 
mieszkańcami. Potem złożyłem petycję do Zachodniopomorskiego 
oddziału NFZ w tej sprawie.
Po naszej petycji Zachodniopomorski NFZ zorganizował przetarg na 
sprawowanie nocnej i świątecznej opieki medycznej jednak nie 
zmienił żadnych zasad w wymaganiach przetargowych. Wobec tego 
złożyłem skargę na Zachodniopomorski NFZ do  Centrali NFZ w 
Warszawie.

Mam sygnały, że sytuacja nieco się polepszyła.

NFZ

Jak od wielu lat i w tym roku 
wspierałem akcję Wielkiej 
Orkiestry Świątecznej Pomocy.

Tym razem na licytację 
wystawiłem… siebie.

Moje usługi „poszły” za 501 
złotych

WOŚP
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Dąbrówka pięknieje

Lajf Z GRZEŚKIEM
Regularnie spotykam się z mieszkańcami w internecie.

Zorganizowałem cykliczne spotkania na żywo, podczas 
których odpowiadam na pytania zadawane przez 
mieszkańców oraz opowiadam o aktualnych działaniach i 
planach na przyszłość.

Moje spotkania na żywo, które nazwałem „Lajf z Grzeskiem” 
odbywają się regularnie, co dwa tygodnie.

Raporty 
z Placów Zabaw

Od ubiegłego roku 
wykonuje również 

objazdy placów 
zabaw 

zlokalizowanych na 
naszym osiedlu. Z 

tych objazdów 
sporządzam raport 

o stanie placów 
zabaw i przekazuję 

go do gminy i do 
spółdzielni w celu 

przygotowania 
placów zabaw na 

sezon letni.

Dbam o to, 
by Nasza Dąbrówka piękniała.

Każdego roku wczesną wiosną wykonuje „Wiosenne objazdy” po naszym osiedlu. Zaglądam w każdy zakamarek w 
poszukiwaniu usterek, awarii i uszkodzeń. Wszystko ubieram w raport i przekazuję służbom gminnym aby dokonały napraw. 

Składam też projekty 
dotyczące Dąbrówki 
do Polickiego Budżetu 
Obywatelskiego 

Bronię spraw Osiedla 
na sesjach Rady Miejskiej

Zapraszam na spotkania urzędników gminnych 
by pokazywać im miejsca, gdzie konieczne są 
zmiany lub poprawki.



Zapraszam Państwa do kontaktu ze mną w sprawach Staram się aktywnie wspierać rozwój naszej lokalnej 
istotnych dla mieszkańców i naszego osiedla. społeczności oraz służę pomocą w rozwiązywaniu 

problemów.
Zapraszam również do śledzenia mojej strony internetowej, 
na której umieszczam regularnie informacje o swojej W swojej działalności kieruję się hasłem „MAM COŚ DO 
działalności. ZROBIENIA”

www.grzegorzufniarz.pl Grzegorz Ufniarz

Sprawozdanie napisane i wyprodukowane ze środków własnych
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GRZEGORZ UFNIARZGRZEGORZ UFNIARZ
RADNY RADY MIEJSKIEJ

Wykształcenie

Praca

Hobby, pasje

Działalność polityczna

Rodzina

W kadencji 2006-2010 Rady Miejskiej byłem przewodniczącym 
Komisji Budżetu i Finansów Gminnych. Komisja zajmuje się 

Ukończyłem nauki polityczne na Uniwersytecie Szczecińskim, a także sprawowaniem kontroli nad sferą finansów gminnych. W dniu 27 
odbywałem studia podyplomowe – Zarządzanie Projektami Unijnymi kwietnia 2010 roku na LIII sesji Rady Miejskiej zostałem wybrany 
w Zachodniopomorskiej Szkole Biznesu oraz Prawo Administracyjne i wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej w Policach.
Samorządowe na Uniwersytecie Szczecińskim.

W wyborach samorządowych w 2010  roku ponownie uzyskałem 
Na studiach wybrałem specjalizację Samorząd terytorialny. mandat zaufania wyborców, zostałem ponownie radnym Rady 
Napisałem pracę magisterską o rozwoju samorządu terytorialnego na Miejskiej , której byłem wiceprzewodniczącym oraz członkiem Komisji 
przykładzie Gminy Police. Wybór studiów podyplomowych też nie był Budżetu i Finansów Gminnych.
przypadkowy, już wtedy postanowiłem specjalizować się w tej sferze 

W roku 2014 w wyborach samorządowych ponownie ubiegałem się o życia.
mandat radnego Rady Miejskiej. Wybory odbywały się według nowych 
zasad. Mieszkańcy wybierali radnych w sposób większościowy, 
głosując na konkretnych kandydatów. Uzyskałem najlepszy 

Po studiach wykonywałem różne prace, zajmowałem się procentowy wynik w mieście Police, głosowało na mnie 331 
marketingiem, sprzedażą, dziennikarstwem. Największą satysfakcję wyborców, co dało wynik niemal 65% głosów w moim okręgu. W 
sprawiła mi praca w szczecińskim oddziale Gazety Wyborczej. Praca Radzie Miejskiej przewodniczę Komisji Budżetu i Finansów Gminnych. 
dziennikarza kusiła mocno ale stała w konflikcie z działalnością 

Mam na swoim koncie starty w wyborach parlamentarnych i do samorządową. Musiałem wybierać i wybrałem działalność 
Parlamentu Europejskiego.samorządową. Od 2002 roku pracuję w Szczecińsko-Polickim 

Przedsiębiorstwie Komunikacyjnym, najpierw jako dyspozytor, potem 
na innych stanowiskach. Obecnie jestem kierownikiem działu 
przewozów. Od lat moją pasją jest historia. Kiedyś myślałem o założeniu 

dyskusyjnego koła historycznego, być może kiedyś zrealizuje ten 
pomysł. Mam także wykształcenie muzyczne. Amatorsko gram na 
fortepianie i gitarze. Mam grono znajomych, z którymi gramy, Moją działalność polityczną początkowo prowadziłem w Szczecinie. 
śpiewamy i organizujemy koncerty. Byłem jednym z twórców i Pracowałem jako asystent w biurze poselskim. Moje związki z 
założycieli polickiego „Śmietnika Artystycznego”. Lubię gry działalnością polityczną sięgają czasów liceum. Już wtedy jeździłem 
komputerowe, ostatnio grywam w czołgi.na szkolenia z zakresu działalności politycznej oraz budowałem 

struktury młodzieżówki partyjnej w regionie. Kontakt z takimi 
politykami jak Bronisław Geremek, Zbigniew Bujak, Tadeusz 
Mazowiecki, Jacek Kuroń wpływał na wyobraźnię i inspirował do Od 2007 roku jestem szczęśliwym mężem Mai, od 2009 roku – ojcem 
działania. Między innymi stąd wybór kierunku studiów. Zuzi, a od grudnia 2015 Oli. Do rodzinnego grona należą jeszcze pies – 

Kaprys i kotka – RysiaW latach 1998-2002 byłem członkiem komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
Rady Miejskiej spoza rady. Radnym Rady Miejskiej jestem od 2002 
roku. W wyborach samorządowych kandydowałem z ramienia 
Wspólnoty Samorządowej GRYF.

Nazywam się Grzegorz Ufniarz  - mam 42 lata i od urodzenia mieszkam 
w Policach. Mama Ewa – była nauczycielką matematyki w Zespole Szkół 
im. I. Łukasiewicza, ojciec Jerzy – były żołnierz zawodowy, 
prowadził działalność gospodarczą.


